
Jak je na tom Česká republika s rozvojem ekologického zemědělství?
Jak se rozvíjí ekologické zemědělství v Olomouckém kraji? 

Co pro Česko znamená cíl 25 procent zemědělské půdy v ekologickém
režimu do roku 2030? Co se bude muset změnit? 

Jak motivovat zemědělce k tomu, aby zaváděli ekologické postupy?
Pomůže jim v tom reforma společné zemědělské politiky EU a s ní spjatý
český strategický plán?

První ekologické farmy v České republice vznikly v roce 1989, a to na území
Olomouckého kraje. Zatímco dříve byly farmy dodržující přísné ekologické
postupy spíše výjimkou, dnes jejich podíl v českém zemědělství razantně
roste. Spotřebitelé mají o biopotraviny čím dál vyšší zájem, stejně jako o
kvalitní regionální produkty. Evropská unie se snaží k přechodu na
ekologické zemědělství farmáře motivovat zvláštní dotační podporou a nově
si stanovila i ambiciózní cíl – dosáhnout ekologického režimu na 25
procentech zemědělské půdy, a to do roku 2030. 

Otázky k debatě: 

Ekologické zemědělství: Trend
nebo nutnost? 

30. března 2023 I 14:30 - 16:30
DATUM A ČAS:

Dávid Pásztor
pasztor@euractiv.cz
774157441

KONTAKT

Miroslav Skřivánek
náměstek ministra zemědělství

Andrea Hrabalová
Bioinstitut

Bořivoj Šarapatka
Katedra ekologie a životního prostředí,
Univerzita Palackého Olomouc

Jitka Zálešáková
zemědělkyně

Marek Slováček
farmář

MODERÁTORKA
Aneta Zachová
šéfredaktorka EURACTIV.cz

HARMONOGRAM
14.30 - 15.00 úvodní komentáře panelistů
15.00 - 16.00 moderovaná diskuse 
16.00 - 16.30 občerstvení, networking

PROGRAMPROGRAM

Umělecké centrum UP, Univerzitní 3, Olomouc
MÍSTO KONÁNÍ:

PANELISTÉ

Spolufinancováno 
z prostředků Evropské unie


